
Udlændinge- og Integrationsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 20. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UUI alm. del

Spørgsmål 993

Vil ministeren oplyse, hvorfor man har valgt at gennemføre samtaler i Birker-

ød for personer, der er placeret på hjemrejsecenter Avnstrup, fremfor at rykke

samtalerne til Avnstrup? Hvilke muligheder er der for at gennemføre samtaler-

ne på Avnstrup – enten ved en fast tilstedeværelse eller på anden vis?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Krarup (DF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Krarup@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Martin Henriksen

formand
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